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متن پرسش

سلام بر شما: ان شاءاالله سالم و تندرست باشید. چند وقتی می شود که سلسله مباحثی راجع به

(خداناباوری ایرانی) یا آتئیسم ایرانی از سوی افراد مشهوری همچون آقای شاهین نجفی و... در حال

برگزاری است و چون این افراد در بین جامعه جوان طرفدارهای زیادی دارند، این موضوع موجب شده

که جوانان به این ایدئولوژی بعضا رو بیاوردند. لذا خواهش بنده این است که اگر صلاح میدانید این

جلسات را بررسی کنید و آن نحوه تبن خاصی که مدنظر دارید ارائه بفرماد. با تشکر از زحمات شما

و من االله توفیق

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: وقتی ما در مباحث «معرفت نفس» و «برهان صدیقین» سخن خود را به

درستی تبن کنیم، به خوبی روشن میشود که این افراد در توهّم بهسر میبرند. آنها باید دغدغه

داشته باشند که چرا از واقعیترین واقعیات خود را محروم و غافل میکنند. موفق باشید


